
Protokoll

Styrelsemöte 29/1-24 kl: 19.00
Plats: Abena Arena, Bergunda
Närvarande: Tobias Jönberg (ordförande), Lars Nilsson, Roland Östberg, Fredrika Hallberg Ehrner,
Andreas Ejderland, Fredrik Sager, Karin Klevegård (digitalt), Johanna Fridolf
Ej närvarande: Rebecka Ernerstam BUS och Hedda Bolmgren BUS

1:1 Mötet öppnas
Tobias hälsar alla välkomna och öppnar mötet.

1:2 Val av justerare för mötet
Andreas Ejderland och Roland Östberg.

1:3 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes

1:4 Föregåendemötesprotokoll
Inget a� tillägga. Styrelsen beslutar a� lägga informationen till handlingarna.

1:5 Rapport från ungdomssektionen BUS
Inga aktiviteter är gjorda sedan sist.

1:6 Ekonomisk rapport
Bilaga föreligger. Lars gick igenom ekonomin för föreningen och gick även igenom
ekonomin för 2023 inför kommande årsmöte.

1:7 Inkomna skrivelser
Det har kommit in 4 skrivelser till styrelse-mailen. Samtliga har behandlats. Fredrika får i
uppdrag a� svara.

1:8 Bidragsansökan
Inget a� kommentera.

1:9 Rapporter från
● Ridskolan



Bilaga föreligger.
I sammanfa�ning:
Bergunda har fulla grupper. Planeringen av fly�en för
ridskolehästarna i Bergunda fortlöper och planen är fortfarande a� det blir
vid påsk. Verksamheten på Teleborg fortsä�er a� öka och kommer inom kort
a� finnas tillgängligt i Hippocrates vilket kommer underlä�a planeringen.
Det finns e� problemmed kommunen som ansvarar för driften av
Teleborgsanläggningen är svåra a� komma i kontakt med och a� de åtgärder
som behöver göras inte görs trots påtryckningar.

● Personal
Personalen u�rycker en stor oro för a� det är turbulent i e� av våra
inackorderingsstall. Styrelsen ser allvarligt på de�a och bordlägger frågan
för vidare behandling på nästa styrelsemöte.
För vidare samtal med personalen så stö�ar Karin Johanna i egenskap av
styrelserepresentant.

● Byggsektionen
Bilaga föreligger.
Arbetet fortgår för a� färdigställa det lilla nya ridhuset. Förbä�ringar i det
stora nya ridhuset görs efter behov.

● Arenasektionen
Bilaga föreligger.
Båda ridhusen är nu slutbesiktigade.

● Tävlingssektionen
Bilaga föreligger.
Primärt kommer vi jobba framåt med a� förbä�ra kommande tävlingar.
VFK-lag 2024 - Det är många som vill vara med i våra lag och respektive
lagledare kommer inom kort a� samla sina lag för en lagträ� där de bland
annat kommer a� gå igenom den uppdaterade lagpolicyn för 2024.

● Trivselsektionen / Jubileumet
Jubileet är framfly�at till efter sommaren



1:10 Årsmötet
Datum 17/3 kl: 19, Fredrika skickar ut inbjudan.

1:11 VFK nulägesanalys
Förslag på datum för informationsmöte för våra medlemmar, när som
mellan 1-5/2 från kl 18 och framåt är skickat till kommunens representanter
och vi hoppas a� de återkommer med ok inom kort.
Vi har löpande kommunikation med kommunen angående undersko�et i
samband med bygget av det lilla nya ridhuset. Kommunen tar beslut i frågan
den 6/2-24.

1:12 Övriga frågor
Vi har få� arrendekontraktet för kommande 25 år från Nils Posse.
Kommer skrivas under snarast av föreningens firmatecknare.

1:13 Mötet avslutas
Ordförande avslutar mötet.

Nästamöte:

12/2-24, kl: 19 Abena Arena

Växjö 29 januari

_______________________________ _______________________________
Tobias Jönberg Fredrika H Ehrner
Ordförande tf Sekreterare

Justeras:

_______________________________ _______________________________
Andreas Ejderland Roland Östberg


